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Protokół Nr LVII/23 

z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej 

w dniu 24 marca 2023 roku 

 

Otwarcia LVII sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonała Pani Beata Klepuszewska, 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie o godzinie 1002 w auli Karlińskiego 

Ośrodka Kultury przy ulicy Parkowej 1 w Karlinie. Powitała Pana Burmistrza, 

Zastępcę Burmistrza, Panią Skarbnik, Radcę Prawnego, radnych Rady Miejskiej 

w Karlinie oraz zaproszonych gości. Jednocześnie Przewodnicząca poinformowała, 

że w celu wypełnienia obowiązku wynikającego z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym obrady sesji Rady Miejskiej w Karlinie 

są transmitowane na żywo w Internecie, oraz że pełny obowiązek informacyjny 

znajduje się na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Karlinie.  

 

1a. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

na podstawie listy obecności, na której widnieje 14. podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad. (załącznik nr 1. do protokołu). Nieobecny był Pan Krzysztof 

Chrzanowski Radny Rady Miejskiej w Karlinie. 

 

1b. Przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że radni otrzymali porządek obrad, wraz z materiałami na dzisiejszą 

sesję. Następnie zwróciła się z pytaniem, czy ktoś chciałby zgłosić propozycje zmian 

do porządku obrad?  

 

Nie było propozycji zmian do porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) stwierdzenie prawomocności obrad,  

b) przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z LVI sesji Rady Miejskiej. 

2. Wolne wnioski i informacje. 
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3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.  

5. Informacje dotyczące rolnictwa i infrastruktury wiejskiej na terenie Gminy Karlino: 

- Zachodniopomorski Ośrodek Doradztwa Rolniczego – Terenowy Zespół 

Doradców w Białogardzie, 

- Referat Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego 

w Karlinie, 

- Referat Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Urzędu Miejskiego 

w Karlinie, 

- Zakład Oświaty w Karlinie – szkoły wiejskie, 

- Karliński Ośrodek Kultury – świetlice wiejskie. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wspólnej realizacji zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa sieci tras rowerowych 

Pomorza Zachodniego – Trasa Stary Kolejowy Szlak etap IV”, 

b) udzielenia pomocy finansowej dla realizacji zadania inwestycyjnego 

pn.: „Budowa sieci tras rowerowych Pomorza Zachodniego – Trasa Stary 

Kolejowy Szlak etap IV”, 

c) przyjęcia raportu z realizacji „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Karlino 

na lata 2018-2021 z perspektywą do roku 2025, za lata 2020-2021”, 

d) przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Karlino na lata 2023-2026 

z perspektywą do roku 2030”, 

e) wyrażenia zgody na wynajęcie, na okres 10 lat, w trybie bezprzetargowym, 

części nieruchomości gruntowej położonej na terenie miasta Karlino – obręb 

0004, 

f) pozbawienia drogi gminnej dotychczasowej kategorii, 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących 

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Karlino. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Zakończenie LVII sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

 

1c. Przyjęcie protokołu z LVI sesji Rady Miejskiej. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że protokół z LVI sesji Rady Miejskiej wraz z zapisem dźwiękowym 

został przesłany do radnych na skrzynki mailowe, był też wyłożony do wglądu 
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w Biurze Rady, a wszystkie dotychczas zgłoszone uwagi i poprawki zostały w nim 

uwzględnione. Następnie zwróciła się z pytaniem, czy są inne uwagi do treści 

protokołu?  

Nie było uwag do treści protokołu. Zatem radni przeszli do głosowania. 

Za przyjęciem protokołu z LVI sesji Rady Miejskiej w Karlinie, głosowało 14 

radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania protokół z LVI sesji Rady Miejskiej został przyjęty. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 2. do protokołu). 

 

2. Wolne wnioski i informację. 

Pani Beata Klepuszewska, Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że do Biura Rady wpłynęło pismo z Prokuratury Rejonowej 

w Białogardzie dotyczące badania legalności aktów prawa miejscowego wydanych 

w styczniu i lutym 2023 r. Radni otrzymali także do wiadomości roczne sprawozdanie 

z realizacji programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie. 

 

W dalszej części punktu Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Karlinie zwróciła się z pytaniem, czy ktoś chciałby zgłosić jakieś wolne wnioski lub 

przedstawić informacje niewynikające z porządku obrad? 

 

Pani Katarzyn Kulik Radna Rady Miejskiej w Karlinie poprosiła o zabranie głosu 

i w imieniu swoim oraz swojego brata prowadzącego działalność Sklep Spożywczo-

Przemysłowy w Lubiechowie, chciała powiedzieć kilka słów na temat wyrzucania 

odpadów. Brat radnej otrzymał pismo z Urzędu Miejskiego w Karlinie dotyczące 

podrzucania śmieci. Informacja była złożona jakoby przez mieszkańców Wspólnoty 

Mieszkaniowej Pałac Lubiechowo dotycząca nieprawidłowego segregowania śmieci 

przez właściciela sklepu. Zdaniem Radnej bulwersujące jest to, że gdy porozmawiała 

z mieszkańcami i zarządcą Wspólnoty, to nikomu nic nie wiadomo było na ten temat. 

W informacjach, jakie radna uzyskała również nie ma konkretnej osoby, która 

napisała rzekomy „donos” oraz nie ma żadnych dowodów, zdjęć na to, że odpady są 

podrzucane z działalności sklepu. W dalszej wypowiedzi Radna Katarzyna Kulik 
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oświadczyła, że nigdy nie miała taka sytuacja miejsca, żeby odpady z działalności 

sklepu były podrzucane. Sklep ma swoje pojemniki, swoją umowę i płaci za wywóz 

śmieci. Zaapelowała także do władz oraz pracowników, którzy zajmują się takim 

tematem, żeby przed formułowaniem insynuacji, zarzutów, sprawdzać rzetelność 

informacji, a także jeśli faktycznie takie coś się odbywa, prosić osoby, które składają 

takie pisma o podpisywanie się, by można było z nimi porozmawiać czy 

skonfrontować się. 

 

Nie zgłoszono więcej żadnych wniosków ani informacji.  

 

3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 

Nie było żadnych wniosków w punkcie poprzednim, zatem radni przeszli do punktu 

następnego. 

 

4. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.  

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina przedstawił sprawozdanie o pracy 

w okresie międzysesyjnym, które zostało załączone do protokołu (załącznik nr 3. 

do protokołu). W dalszej części swojego wystąpienia Burmistrz Chciał zwrócić uwagę 

na kilka wydarzeń, które miały miejsce w gminie od ostatniej sesji Rady Miejskiej, 

a mianowicie odbyło się uroczyste odsłonięcie przy ul. Koszalińskiej 37 tablicy 

pamiątkowej oraz tablicy przy cmentarzu Pana Wacława Nestorowicza, który 

w latach 1945-1969 był mieszkańcem Karlina i brał czynny udział w wojnie polsko-

bolszewickiej, za co został również odznaczony Krzyżem Walecznym. Był również 

członkiem Narodowych Sił Zbrojnych oraz działał w konspiracji podczas II wojny 

światowej na terenach wschodnich. 

W miesiącu marcu odbyło się inicjatywa w Koziej Górze porządkowania byłego 

cmentarza do utworzenia lapidarium. Społecznicy w Koziej Górze porządkowali gruz 

po nagrobkach przy pomocy ciężkiego sprzętu. Jest to początek projektu 

„Lapidarium-część dziedzictwa kulturowego”, którego liderką jest Pani Marzena 

Zejfert. Projekt dostał dofinansowanie w ramach naboru I na rok 2023 „Programu 

Społecznik na lata 2022-2024”. 

W Regionalnym Centrum Turystyki i Sportu w Karlinie odbył się Turniej Nadziei 

Olimpijskich Krajów Wyszehradzkich U20 i Puchar Polski U17 w zapasach kobiet. 
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Turniej odbywał się w dniach 4-5 marca br. była to impreza na poziomie 

międzynarodowym. 

Za nami kolejna odsłona Rajdu Monte Karlino, bo to już 48 edycja. Wydarzenie 

odbywało się głównie wokół Homanit Areny. Startowały w tym rajdzie również 

mieszkańcy Karlina, lecz w tym roku nie udało im się zdobyć czołowych miejsc. 

W Karlinie odbył się także bieg morsa oraz morsowanie. Bieg odbył się dzięki 

organizacji Regionalnego Centrum Turystki i Sportu we współpracy 

ze Stowarzyszeniem Kra oraz „Pod Koszem”. 

Na koniec swojego wystąpienie Burmistrz wspomniał także o wydarzeniu, które 

odbyło się 20 marca br. i był to Dzień Osadnika. Tego dnia w Karlinie pojawił się 

pierwszy mieszkaniec. Burmistrz w tym miejscu podziękował organizatorom, szkołom 

za przedsięwzięcie. Można było zagrać w kolejne wydanie gry Karlinopolis. Burmistrz 

zdumiony był rozgrywkami, gdyż sam zajął 7 miejsce w teście wiedzy o Karlinie, 

natomiast na pierwszych miejscach uplasowali się uczniowie z Ukrainy. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie zapytała, 

czy są jakieś pytania do sprawozdania Burmistrza.  

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionego sprawozdania, zatem przeszli 

do następnego punktu porządku obrad. 

 

5. Informacje dotyczące rolnictwa i infrastruktury wiejskiej na terenie Gminy 

Karlino: 

- Zachodniopomorski Ośrodek Doradztwa Rolniczego- Terenowy Zespół 

Doradców w Białogardzie, 

Informacja dotycząca działalności Zachodniopomorskiego Ośrodka Doradztwa 

Rolniczego w Barzkowicach z siedzibą w Białogardzie w roku 2022 na terenie miasta 

i gminy Karlino, przygotowana przez Panią Martę Borkowską Kierownika oraz Panią 

Agnieszkę Pietrzak Doradcę PZDR Białogard została załączona do protokołu 

(załącznik nr 4. do protokołu). 

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  
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- Referat Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego 

w Karlinie, 

Informacja dotycząca infrastruktury wiejskiej na terenie Gminy Karlino w roku 2022, 

przygotowana przez Pana Pawła Filipowicza, Kierownika Referatu Gospodarki 

Przestrzennej i Ochrony Środowiska w Urzędzie Miejskim w Karlinie została 

załączona do protokołu (załącznik nr 5. do protokołu).  

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

- Referat Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Urzędu Miejskiego 

w Karlinie, 

Informacja na temat rolnictwa na ternie Gminy Karlino w roku 2022, przygotowana 

przez Panią Monikę Panasiuk, Kierownika Referatu Rolnictwa i Gospodarki 

Nieruchomościami w Urzędzie Miejskim w Karlinie została załączona do protokołu 

(załącznik nr 6. do protokołu).  

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

- Zakład Oświaty w Karlinie- szkoły wiejskiej,  

Informacja dotycząca działalności szkół wiejskich z terenu Gminy Karlino w roku 

2022, przygotowana przez poszczególnych dyrektorów szkół została załączona do 

protokołu (załącznik nr 7. do protokołu).  

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

- Karliński Ośrodek Kultury- świetlice wiejskie. 

Informacja dotycząca działalności świetlic wiejskich z terenu Gminy Karlino w roku 

2022, przygotowana przez Panią Małgorzatę Kolicką, Dyrektora Kalińskiego Ośrodka 

Kultury w Karlinie została załączona do protokołu (załącznik nr 8. do protokołu).  
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Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) wspólnej realizacji zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa sieci tras 

rowerowych Pomorza Zachodniego – Trasa Stary Kolejowy Szlak etap IV”, 

 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LVII/587/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 24 marca 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 9. do protokołu) 

 

b) udzielenia pomocy finansowej dla realizacji zadania inwestycyjnego 

pn.: „Budowa sieci tras rowerowych Pomorza Zachodniego – Trasa Stary 

Kolejowy Szlak etap IV”, 

 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LVII/588/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 24 marca 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 10. do protokołu) 

 

c) przyjęcia raportu z realizacji „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Karlino na lata 2018-2021 z perspektywą do roku 2025, za lata 2020-2021”, 
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Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LVII/589/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 24 marca 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 11. do protokołu) 

 

d) przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Karlino na lata 2023-

2026 z perspektywą do roku 2030”, 

 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LVII/590/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 24 marca 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 12. do protokołu) 

 

e) wyrażenia zgody na wynajęcie, na okres 10 lat, w trybie bezprzetargowym, 

części nieruchomości gruntowej położonej na terenie miasta Karlino – obręb 

0004, 

 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 
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W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LVII/591/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 24 marca 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 13. do protokołu) 

 

f) pozbawienia drogi gminnej dotychczasowej kategorii, 

 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LVII/592/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 24 marca 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 14. do protokołu) 

 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących 

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Karlino. 

 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 13, 

liczba głosów „przeciwnych” – 1,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LVII/593/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 24 marca 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 15. do protokołu) 

 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radni nie mieli do zgłoszenia na piśmie zapytań ani interpelacji. 
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12. Zakończenie LVII sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

po wyczerpaniu się porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Karlinie w dniu    

24.03.2023 r. podziękowała za przybycie oraz udział radnych w sesji i o godzinie 

1028 dokonała zamknięcia LVII sesji Rady Miejskiej w Karlinie.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Agata Anielska 

 

 

 

Protokół jest zamieszczony na stronie BIP Urzędu Miejskiego w Karlinie. Z załącznikami, o których 

mowa w protokole można zapoznać się w Biurze Rady na zasadach określonych w ustawie z dnia 

6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2020 r. poz. 2176) oraz Statucie 

Gminy Karlino (Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego z 2020 r. poz. 5430). Integralną częścią 

niniejszego protokołu jest zapis dźwiękowy z przebiegu obrad sesji dostępny w Biurze Rady oraz 

na stronie BIP Urzędu Miejskiego w Karlinie. 


